
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2024-08-06, kl 18.30 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Pernilla Tegin, Martina Stannisson, Therese 

Tagebjer, Jenny Stannisson & Helena Hiltunen.  

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar välkommen till kvällens möte.  

§2 Dagordning och föregående protokoll 

Dagordningen godkänns, föregående protokoll läses igenom och godkänns.  

§3 Ekonomi 

Vi ska sälja restaurangchansen. Till nästa möte ska vi prata om Bingolotter/kalendrar.  

§4 Övriga frågor 

Återkoppling från föregående möte:  

Tränaren från Latorp har haft kontakt med Tony om hur bidragen fördelas. Vi får fundera på 

hur vi kan tänka kring en bidragsansökan egentligen.  

Vi avstår SportAdmin i nuläget. 

Signera avtal:  

Vi signerar avtal med Laget.se. Tony läser upp avtalet.  

Lagförändringar:  

P 16/17 har delat på sig inför hösten. 2016 för sig och 2017 för sig. Så pass många att det 

ändå behöver bli två lag. Bra att få en mindre träningsgrupp då de är runt 20 stycken och har 

spel 3 mot 3. 

Odencupen: 

Vi pratar om vad vi tycker vi ska ha för lag. Kanske bra att ta sikte på våra ungdomar främst 

och inte ha med damer då vi inte bedriver något eget damlag i nuläget. Datum för cupen blir 

den 4-6/1 2025, lördag, söndag och måndag. Tony bokar idrottssalen och skickar mail till 

ledarna om vilka som vill ha platser i cupen samt uppmuntra till träningstider gällande futsal.  

Övrig info:  

Vi ska svetsa igen staketet för att undvika mer skadegörelse på plan. Öppning in finns för 

ambulans. 



Informationsbrevet till spelare och föräldrar är i stort sett färdigt, men vi tar med oss det till 

vårens uppstart igen och lämnar ut. 

 

Vi pratar om vad vi tycker ska hända på Odenvallen här framöver, vi pratar om en trivseldag, 

förslagsvis i september. Vi pratar att vi vill boka in företaget Fotboll Plus och ha stationer 

med instruktörer, att ha en gemensam träningshelg framöver, att ha extra träning för de 

äldre lagen. 

Therese frågar om hon kan ordna ett padel KM för HOIF:s medlemmar nu på 

sensommaren/hösten. Vi ger klartecken till detta.   

Tony informerar om att Lina önskar lämna styrelsearbetet och därmed sitt nya uppdrag som 

kassör. Tony ska prata med Tarra.  

§6 Nästa möte 

Den 3 september, tisdag, kl 18.30. Då ska vi främst planera för en avslutning.   

§7 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte.  

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


